
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 14. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 41
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt producenterne af dabs (saltet, lufttørret
ising) har været inddraget i beslutningen om en stramning af reglerne for pro-
duktion og salg af dabs, herunder om producenterne har haft mulighed for at
komme med forslag til en løsning af problemet, således de fortsat kan produ-
cere og sælge dabs under hensyntagen til nødvendig fødevaresikkerhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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